
R a dab m i ny i Mias!a Kazieg!awy 
42 - 2, 0 KOZIEGlOWY 

ul. PI. Moruuszki 14 

Nr OR-BR.0002.7.2015 

PROTOKOL Nr VII/2015 

z si6dmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 23 kwietnia 2015 r. w godzinach 15,00 - 16,20 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

. " 
( 

1. Uchwala Nr 43NII/2015 w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2015 rok, Nr 16/III/2014 z drua 30 grudnia 2014 r. 

( 2. Uchwala Nr 44NIII2015 w sprawie zmiany Wieloletrilej Prognozy Finansowej Gminy 
i Miasta Kozieglowy. 

3. Uchwala Nr 45NII/2015 w sprawie nabycia nieruchomosci. 

Uchwaly stanowi'l. zahtczniki 1 - 3 do protokoru. 

Obradom sesji przewodniczyl PrzewodnicZ!\.ca Rady Grrilny i Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 13. 
Radni nieobecni: 

I. Pani Jadwiga Balinska 
2. Pan Krzysztof Plucinski 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sll(czka 
Zastl(pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan J6zef Lazar 

Skarbnik GiM Pam Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan KrzysztofB<\k 
Radca prawny Urzl(du GiM Pani Aneta Sosn6wka 

Dyrektor GMOPS Pam Agnieszka Klys 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urzl(du GiM Kozieglowy, 
Przewodnicz'l.cy Samorz'l.du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 
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Porzlldek obrad Sesji podany w zawiadomieniu : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj \ecie protokolu z poprzedniej sesj i. 

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 

4. Podj\ecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 
5. Podj\ecie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

6. Podj\ecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci. 

7. Podj\ecie uchwaly w sprawie sprzedaZy nieruchomosci. 

8. Przyj\ecie rocznego sprawozdania z realizacji zadail z zakresu wspierania rodziny 
za 2014 r. 

9. Ocena zasobow pomocy spolecznej. 

10. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej za 
2014 r. 

II. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi\edzysesyjnym. 

12. Informacja przewodnicZ/lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mi\edzysesyj nym. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zakoilczenie obrad 7 Sesji. 

PorZ/ldek obrad sesji stanowi zal<tcznik nr 4 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pk. 1 

Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj\e radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Zgodnie z list<t obecnosci w sesji uczestniczylo 13 radnych . 

Listy obecnosci radnych i sohysow i stanowi<t zal<tczniki nr 5,6 do protokolu. 

PrzewodnicZ/lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila propozycj\e zmian 

w porz<tdku obrad dzisiejszej sesji. W zwi<tzku z ustaleniami podj\etymi na wspolnym 

posiedzeniu Komisji zaproponowala wycofanie z porz<tdku obrad punktu 7 dotycz<tcego 

sprzedaZy nieruchomosci. W zwi<tzku z tym, ze nie zostaly jeszcze sprzedane dzialki 

wczesniej przeznaczone do sprzedaZY, a poniesiono naklady na wycen\e, ustalono, ze do 

momentu sprzedaZy tych dzialek kolejne nie b\ed<t przeznaczane do sprzedazy. Jezeli 

wnioskodawca jest zainteresowany tymi gruntami, moma zaproponowac wydzierZawienie 

gruntow , a b\ed<t wplywy do budzetu z tego tytulu. Jezeli grunt b\edzie wlasciwie 

zagospodarowany, wowczas po uplywie umowy dzierzawy mozna grunt sprzedac. 
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Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze od rolnik6w wplywa wiele uwag, ze dojazdy 

do grunt6w rolnych sprzedanych przez gmin\! s!\. zdewastowane, pozrywano mostki. 

Radny Pan Antoni Luszczyk poinformowal, ze po interwencjach przeprowadzona zostala 

wizja lokalna , podczas kt6rej stwierdzono, ze grunty s!\. dewastowane . Niszczone s!\. r6wniez 

s!\.siednie grunty , w tym okolice dzialki gminnej , kt6ra byla rekultywowana za srodki ' 

unIJne. 
Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze jezeli maj!\. miejsce takie 

sytuacje, nalezy zglosic ten fakt na Policj\! . Proponowala, by Komisja Gospodarcza r6wniez 

zaj«la si« t!\. spraw!\.. Nast~pnie poddala pod glosowanie wniosek 0 wycofanie z porz!\.dku 
obrad sesj i projektu uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci. 

Porz!\.dek obrad sesji wraz z zaproponowan!\.zmian!\. zostal przyj«ty jednoglosnie. 
Wycofany z porz!\.dku obrad projekt uchwaly w sprawie sprzedaZy nieruchomosci stanowi 

zal!\.cznik nr 13 do protokolu . 

Uchwalony porzadek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 

5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

6. Podj«cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci. 

7. Przyj«cie rocznego sprawozdania z realizacji zadaiJ. z zakresu wspierania rodziny 
za2014r. 

8. Ocena zasob6w pomocy spolecznej. 

9. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej za 
2014 r. 

10. Sprawozdanie Bunnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 

II. Informacja Przewodnicz!\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakonczenie obrad 7 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie GiM, kazdy z radnych mial mozliwosc 

zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z sz6stej sesji, kt6ra odbyla si« 

w dniu 26 marca 2015 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal 13 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieg!owy jednog!osnie powo!ala Komisjl( Uchwa! 
i Wniosk6w w sk!adzie: 

1. Pani Grai:yna Sitek 
2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pani Bozena Konopka 

Ad. pkt4 

Pani Grai:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 
i Miasta Kozieglowy na 2015 rok ( zahtcznik ill 7). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwa!y. 

Uchwala Nr 43NIII2015 w sprawie zmian do uchwa!y budzetowej Gminy Miasta 
Kozieg!owy na 2014 rok zosta!a przyj~ta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt5 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwa!y w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal'l.cznik ill 8 do protokoru). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 44N1I12015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj~ta zostala przyj~ta 13 glosami "za"( jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie nabycia 
nieruchomosci ( zal'l.cznik ill 9 do protokoru). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 45NII/2015 w sprawie nabycia nieruchomosci zostala przyj~ta 13 glosami .,za" 

(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 7 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze roczne 
sprawozdanie z realizacji zadaiJ. z zakresu wspierania rodziny za 2014 r. omawiane bylo 
szczeg61owo na wsp61nym posiedzeniu Komisji ( sprawozdanie stanowi za!'l.cznik ill 10 do 
protokoru). Zapyta!a czy radni maj'l. uwagi do przedstawionego sprawozdania. Radni nie 

zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji zadail z zakresu wspierania rodziny za 2014 r. zostalo przyj~te 

jednog!osnie. 
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Ad. pkt 8 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala,:i:e Ocena Zasob6w 
Pomocy Spolecznej za 2014 rok omawiana byla r6wnie:i: na wsp61nym posiedzeniu Komisji 
( zal~cznik nr 11 do protokolu). Zapytala czy radni maj~ uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. Radni nie zglaszali uwag. 

Ocena Zasob6w Pomocy Spolecznej za 2014 r. zostata przyj«tajednoglosnie. 

Ad. pkt 9 

Roczne sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 2014 rok (zal~cznik nr 12 do protokolu) bylo om6wione na wsp61nym 
posiedzeniu Komisji. 
Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni maj~ uwagi 
do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zglaszali uwag. 

Roczne sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 2014 rok zostalo przyj«te jednoglosnie. 

Ad. pkt 10 

Na wst«pie Burmistrz GiM Pan Jacek Sl«czka podzi«kowal Radzie za przyj«cie 
uchwal w dniu dzisiejszym. Podj«te uchwaly pozwol~ na kontynuowanie zadan w zakresie 
inwestycji i zadan bie~cych. 
Na wsp61nym posiedzeniu Komisji Rady omawiano zadania z zakresu funkcjonowania 
Osrodka Pomocy Spolecznej. Zadania te wykonywane w spos6b wlasciwy, za co 
podzi«kowal Kierownikowi GMOPS Pani Agnieszce Klys. 
Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 
mi«dzysesyjnym: 
- w okresie mi«dzysesyjnym odbylo silt 11 zebran soleckich , na kt6rych dokonano wyboru 
sohys6w i rad soleckich. W 10 miejscowosciach wybrano dotychczasowych sohys6w, 
w Rosochaczu Przewodnicz~c~ Samorz~du Mieszkanc6w zostala wybrana Pani Angelika 
Pietrakowska; 
- samor~d GiM przygotowuje silt do opracowania nowego Studium uwarunkowan 
i zagospodarowania terenu, wszystkie wnioski b«d~ przekazane firmie przygotowuj~cej 

Studium i zamykamy roboczy okres konsultacji; 
- na terenie GiM dziala nowa firma odbieraj~ca odpady - Waldemar Strach, kt6ra bardzo 
sprawnie rozprowadzila pojemniki na odpady. S~jednak niepokoj~ce sygnalY' :i:e prywatny 
uklad komunikacyjny nie b«dzie obslugiwany. S~ te:i: sygnaly odnosnie du:i:ych ilosci 
odbieranych odpad6w przy wyliczonej sredniej na osob«. Firma zwr6ci uwag« i spr6buje 
wyjasnic sytuacje dlaczego jest tak du:i:o odpad6w na niekt6rych posesjach gdzie 
zdeklarowane s~ np. 2 osoby. Firma b«dzie wnikliwie respektowac zapisy umowy. Gdyby 
byly negatywne skutki w dzialalnosci, prosil by na bie:i:~co zglaszac uwagi; 
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- odby1o si« spotkanie z Dyrektorem Zarz1tdu Drog w Katowicach Panem Taborem i kolejne 
spotkanie, na ktorym zostan1t omowione zadania biez1tce i cele d1ugofalowe planowane jest 

na miesi1tc maj br. W planach jest budowa obwodnicy w Myszkowie oraz modemizacja drog 

789 i 791; 
dniu dzisiejszym Rada GiM podj«la uchwa1« w sprawie wyrazenia zgody na zakup 

nieruchomosci , ktora rna s!uZyc lokalizacji przepompowni i ruroci~u sciekow. Grunt ten 

b«dzie rowniez sluZy1 mieszkancom jako sciezka l1tcz1tca Gmin« Kozieg1owy z Zarkami 
Letnisko, a do tej pory sciezka ta jest na gruncie prywatnym; 
- w Cynkowie mia10 miejsce szkolenie jednostek OSP maj1tce na celu podnoszenie jakosci 
gotowosci bojowej. Apelowal, by nie wypalac traw, bo jest to dzialanie ze szkod1t dla 
srodowiska , jest to wykroczenie ; 
- dochodzi do finalu okres programowania 2014/2020, docelowo gmina Kozieglowy moze 

skorzystac z kwoty oko1o 11 mIn zl , b«d1t przygotowania do z!ozenia kolejnych wnioskow 
solary i fotowoltaika . Jest mozliwosc skorzystania z dotacji i pozyczki z Narodowego 
Programu Ochrony Srodowiska, na wst«pie oko1o 100 budynkow ( 40% dotacja, 60% 
pozyczka); 
- odby1o si« spotkanie w sprawie lokalnej strategii rozwoju w ramach PPJ. Chcemy by 
lokalna strategia umozliwila skorzystanie z wielu projektow, rowniez dla przedsi«biorcow 

i os6b fizycznych; 
- w dniu dzisiejszym w powiecie odbyla si« Komisja Bezpieczenstwa Publicznego, na ktorej 
poruszano sprawy z zakresu drog i ochrony przeciwpozarowej i opracowanie wspolnego 

programu w tym zakresie; 
- rozstrzygni«to przetarg na budow« oswietlenia ulicznego i zadania zaplanowane na rok 
biezltcy zostanlt w 100% zrealizowane, a z uzyskanych oszcz«dnosci b«d1t realizowane 

kolejne tematy; 
- na bieZltco wykonywana jest naprawa drog po zimie, za ktore odpowiedzialny jest Zespo! 
Us!ug Komunalnych. Nalezy przystltPic do regulacji stanu prawnego drog; 
- do konca kwietnia br. szko1y majlt z!ozyc arkusze organizacyjne. 
Na zakonczenie Burmistrz wyrazil nadziej« , ze b«dziemy dokonywac korekt w zakresie 

srodk6w zewn,<trznych . Liczy na wspo!prac« i zaangaZowanie. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk przedstawila informacj« 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 26 marca 2015 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzltdku obrad biez1tcej sesji, 
_ zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady na dzien 21 kwietnia , 

praca nad materialami sesyjnymi, 

Do Rady Gminy i Miasta Kozieg1owy wp1yn«10 pismo Pana Mieczyslawa Kr6lewskiego 
z Osieka dotyczltce uszkodzenia sltczk6w melioracyjnych. Argumenty przytoczone w pismie 
nie wnosz1t nowych okolicznosci w sprawie , co pozostaje bez wp1ywu na stan prawny , czyli 
brak kompetencji organow gminy do zalatwienia przedmiotowej sprawy. 
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Do wiadomosci Rady wplyn~ly uchwaly z zebrania wiejskiego w Postc<pie w sprawie 
budowy wodoci~u przy ul. Rzecznej oraz w sprawie budowy drogi na dzialkach gminnych , 
l~cz~cej ul. Poln~ z ul. Myszkowsk<t. 

Ze Sl~skiego Urz~du Wojew6dzkiego w Katowicach wplync<la informacja , ze w ramach 
rz<tdowego programu ograniczenia przest~pczosci i aspolecznych zachowan zostan<t 
zorganizowane trzy regionalne konferencje dotycz~ce ksztahowania bezpieczenstwa 
w spolecznosciach lokalnych. 
Jezeli radni b~d<t zainteresowani konferencj<t prosila 0 zgloszenie udzialu w konferencji do 
BiuraRady. 

Przewodnicz<tca Rady poinformowala, ze kolejna sesja Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbc<dzie si~ w dniu 21 maja br. , a posiedzenie wsp61ne w dniu 19 maja. 

Ad. pkt 12 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
- Radny Pan Andrzej Okularczyk poinformowal, ze w roku biez<tcym miejscowosc Pinczyce 
b~dzie obchodzila uroczystosc 600-1ecia istnienia . Uroczystosci odb~d<t sic< w dniu 31 maja 
br. 0 godz. 15,00. Zaprosil zebranych do udzialu w obchodach. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porz<tdku obrad, Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~la obrady si6dmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzic<kuj<tc 
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym of1rady si6dmej Sesji zakonczono. 

protok61( l~l:~dzila: 
urszu\h~Ja PRZE 

Gminy· 
NICZACA RADY 

la Kozieglowy 

NJ,- U "'!odziejczyk 


